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خواهد کرد

نقش گاریدو در مدعی ماندن پرسپولیس
پرسپولیس به عنوان قهرمان فصل گذشته لیگ برتر 
چالش بزرگی در شروع فصل تازه فوتبال ایران خواهد 
اصلی  ترکیب  و  اسکواد  تغییرات  اگر  حتی  داشت. 
تیم را در وهله دوم قرار دهیم آنچه باعث می شود تا 
پرسپولیس در لیگ بیست و چهارم تیم دیگری باشد 
تغییرات گسترده در کادرفنی و در رأس آن سرمربی تیم 
است. پرسپولیس چهار فصل و شش هفته در اختیار 
برانکو ایوانکوویچ بود که دورانی طلایی در این باشگاه 
رقم خورد، سپس نوبت به گابریل کالدرون آرژانتینی 
رسید که به اندازه نیم فصل مثل یک دونده امدادی 
تنها مأموریت داشت چوب موفقیت را به دست مربی 
دیگر بسپارد. با حضور یحیی گل محمدی موفقیت های 
پرسپولیس ادامه یافت و همان دوران درخشان برانکو 
با جام های متعدد تکرار شد. حتی جدایی گل محمدی 
مربی  یک  و  نکرد  وارد  پرسپولیس  به  لطمه ای  هم 

ناشناخته برزیلی همان تیم را به قهرمانی رساند.
حالا اما قرار است فصل تازه ای در باشگاه پرسپولیس 
کارلوس  خوان  دست  در  تیم  هدایت  و  بخورد  رقم 
گاریدویی قرار دارد که با نگاه نو و فلسفه ای تازه به این 

تیم آمده و در حال ساختن تیمی دیگر است.
همین تغییر برای اینکه همه به راحتی درباره موفقیت 
دوباره پرسپولیس صحبت نکنند و حداقل به اندازه 
فصول گذشته شانس بالایی برای قهرمانی این تیم 
قائل نشوند کافی است. پرسپولیس دچار تغییرات 
گسترده ای شده و این را می توان در تمرینات و بازی های 
دوستانه به وضوح لمس کرد. گاریدو با وجود انفعال 
مربی  انتقالات،  و  نقل  بحث  در  عجیبش  ظاهری 
با وجود  و  به نظر می رسد  با دیسیپلینی  و  سختگیر 
فرصت کوتاهی که در اختیار داشته و البته دیر اضافه 
شدن برخی بازیکنان بخوبی تیمش را سازماندهی کرده 
است. در فاصله ده روز مانده تا نخستین بازی فصل، 
پرسپولیس همچنان درگیر تمرینات سخت بدنسازی 
است و به اوج بازی های دوستانه خود رسیده. کادر فنی 
این تیم امور تاکتیکی و بدنی را به موازات هم پیش برده 
و البته گاریدو حداقل 60 درصد ترکیب اصلی را شناخته 
است. اسکواد پرسپولیس تنها یک مدافع چپ خارجی 
کم دارد و به نظر می رسد تمام ابزار کافی برای موفقیت 
دوباره این تیم مهیاست اما تغییر فلسفه، تغییرات 
کلی در مدل و سبک بازی و سیستم با حضور کادر فنی 
جدید و البته تغییرات فهرست بازیکنان اجتناب ناپذیر 

خواهد بود که این می تواند ریسکی و خطرناک باشد.
طی فصول اخیر این فرضیه در مورد پرسپولیس جا 
افتاده که این تیم به خاطر فضای آرام رختکن، مدل 
فوتبال پیشرو نسبت به سایر تیم های فوتبال ایران و 
البته بازیکنانی که هم کیفیت هم جسارت بالایی در 
راه قهرمانی دارند، حتی با وجود تغییرات گسترده در 
کادر فنی نیز می تواند همچنان موفق باشد اما چنانچه 
گاریدو بخواهد تغییراتی کلی و بنیادین در تیم تحت 

هدایت خود اعمال کند شاید همه چیز بهم بریزد.
اینجا همه چیز به هوش، درایت و مدیریت گاریدو 
با  را  او می تواند همان خط موفقیت  بستگی دارد. 
تغییر در برخی جزئیات در دست گرفته و پیش ببرد 
یا برای جا انداختن فلسفه خود تلاش کند که راه دوم 
شاید هزینه هایی برای خودش و تیم در بر داشته باشد.
در عین حال همین که نفر اول تیم برخلاف بسیاری از 
هواداران سختگیر اعتقادی به عملکرد ضعیف مدیریت 
باشگاه در نقل و انتقالات تابستانی نداشته و ندارد، یک 
پله او را جلو می اندازد و همین نگاه متفاوت می تواند 
فاکتوری پیش برنده در راستای برنامه های او برای 
موفقیت دوباره تیمش باشد که در کنار رعایت یا تقویت 
برخی جزئیات فنی، پرسپولیس را همچنان در قامت 

یک مدعی وارد فصل تازه فوتبال ایران خواهد کرد.

ناراحتی گاریدو از لغو بازی با تیم سابقش
قرار بود  پرسپولیس بعد از بازی تدارکاتی با الاهلی 
بحرین به مصاف تیم بلویزداد الجزایر برود. نام این تیم 
به واسطه جذب الکسیس گندوز به عنوان دروازه بان 
جدید از آنها، برای هواداران پرسپولیس آشنا است. 
با این حال بازی با بلویزداد الجزایر لغو شد و این تیم 
محل اردو را ترک کرد. پرسپولیس دیروز به جای این 
تیم الجزایری با یک تیم دسته دومی ترکیه بازی کرد. 
گفته می شود برنامه های گاریدو آنطور که پیش بینی 
می کرد در بحث بازی تدارکاتی طبق برنامه پیش نرفته و 
ناهماهنگی های به وجود آمده او را ناراحت کرده است.

ناگی مشتری پیدا کرد
ژولت ناگی مدافع – وینگر چپ تیم ملی مجارستان که 
با این تیم در مسابقات یورو ۲0۲۴ حضور داشت یکی 
خ ها برای تقویت خط دفاعی  از گزینه های اصلی سر
در جناح چپ این تیم است. در همین حال دیروز 
رسانه های مجارستانی خبر دادند که این بازیکن مورد 
توجه باشگاه  فهروار قرار گرفته است. باشگاه فهروار 
مجارستان پیشنهادی را به پوشکاش آکادمیا ارائه کرده تا 
در ازای دریافت رقم رضایتنامه، این بازیکن را در اختیار 
آنها قرار بدهند. این مجارستانی در بازی دیشب تیمش 
در لیگ ۹0 دقیقه در زمین حضور داشت و در همین 

دقیقه موفق به زدن گل پیروزی بخش تیمش شد.

مخالفت ملوان با درخواست سپاهان
باشگاه ملوان بندرانزلی با درخواست انتقال هافبک 
دفاعی جوان این تیم به سپاهان رسماً مخالفت کرد. 
سپاهان برای تقویت تیم تحت هدایت ژوزه مورایس 
دنبال جذب هافبک دفاعی است. محمدرضا بردبار 
هافبک ۲0 ساله تیم فوتبال ملوان بندرانزلی مورد توجه 
طلایی پوشان قرار گرفته بود و حتی به باشگاه شمالی 
پیشنهاد رسمی ارائه شد. با وجود این کادر فنی تیم 
شمالی با جدایی محمدرضا بردبار مخالفت کرده است، 
چرا که او در برنامه های تاکتیکی سعید دقیقی جای دارد.
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ستار همدانی، پیشکسوت باشگاه استقلال 
مدعی است که فعالیت باشگاهش در فصل 
نقل و انتقالات بسیار خوب بوده اما این مهم 
نباید بهانه ای برای تحت فشار قراردادن تیم 
اصلی  دلیل  را  مدیریتی  مشکلات  او  باشد. 
می داند.  گذشته  فصل  در  استقلال  ناکامی 
همیشه  ی  برا یکبار  که  رد  ا د نتظار  ا ستار 
مشکلات آماده سازی ورزشگاه ها حل شود. او 
حرف هایش را با این جملات شروع می کند: 
»به نظر استقلال شرایط خوبی دارد. اتفاق 
خوب، حضور مجدد جواد نکونام روی نیمکت 

بهتر  را  تیمش  حال  هر  به  بود.  استقلال 
می شناسد و با آسیب شناسی و جذب بازیکنان 
مورد نظر می تواند تیم قدرتمندی را روانه لیگ 
کند. البته فصل گذشته هم پا به پای رقبا آمد 
و با وجود مشکلات مدیریتی، آسیب دیدگی ها 
و... عملکرد بسیار خوبی داشت و در دقیقه ۹0 

قهرمانی لیگ را از دست داد.«
و  نقل  در  آبی ها  عملکرد  درباره  همدانی 
انتقالات نیز این جملات را به زبان آورد: »نسبت 
به فصل قبل در بازار نقل و انتقالات عملکرد 
امسال می آید که  بهتری داشتند. استقلال 
قهرمان شود. بازیکنان بسیار خوبی را در سمت 
چپ و راست خط دفاعی به خدمت گرفته، 
وینگرهای باکیفیتی را جذب کرده اما جای یک 
هافبک مثل روزبه که با جنگندگی، وسط زمین 
را در اختیار بگیرد کاملاً خالی است. اما با این 
خریدهایی که داشته انتظارات را بیشتر و کار 

نکونام را هم سخت تر کرده است.«

بازیکن و سرپرست سابق استقلال معتقد است 
که نباید فشار بی جهت روی نکونام ایجاد شود: 
»نباید روی تیم جواد فشار بیاوریم. باید بستری 
فراهم شود تا تیم در آرامش کامل تمرکزش را 
روی پیاده کردن مسائل تاکتیکی بگذارد. اگر 
از الان در بوق و کرنا کنیم که این تیم باید 
اینکه  ضمن  کرده ایم.  اشتباه  شود  قهرمان 
تیم های تراکتور، سپاهان و پرسپولیس هم 
فوق العاده خوب عمل کرده و چه بسا بهتر از 

استقلال باشند.«
نداشتن سرپرست در تیم استقلال از نگاه 
همدانی معضل مهمی است که باید به آن 
توجه شود. همدانی حرف هایش را این گونه 
ادامه داد: »البته هنوز هم مشکلاتی هست؛ 
مثل نداشتن سرپرست و... . من زمانی که 
به عنوان سرپرست  ایمان عالمی  شنیدم 
انتخاب شده به او زنگ زدم و تبریک گفتم؛ 
بازیکن  عنوان  به  را  شایستگی اش  چون 

دیدیم  اما  دارد  استقلال  سابق  ملی پوش 
که انتخاب او نیز نهایی نشد. همان طور که 
همه می دانند همین مهم یکی از مشکلات 
مدیریتی بوده و ما را به عقب انداخته است. 
همین که انتخاب سرپرست تیم هنوز نهایی 
نشده یعنی مشکلاتی وجود دارد. شک نکنید 
دود این اتفاق به چشم هوادار می رود و دل 

آنها را به درد می آورد.«
پیشکسوت استقلال با اشاره به مشکلاتی که 
در گذشته وجود داشت، ادامه داد: »مشکلات 
مدیریتی خیلی به تیم در فصل گذشته ضربه زد 
و اگر مدیریت باشگاه فصل قبل فقط 10درصد 
به سرمربی کمک می کرد قهرمان می شدند. 
خیلی ها می گفتند که جواد مدام درگیر حاشیه 
است، اما چاره ای جز جنگیدن نداشت. جواد 
اگر  کنید  تصور  شد،  دوم  تیمش  و  جنگید 
نمی جنگید چه اتفاقی می افتاد. وقتی سرمربی 
با مدیر زیر یک سقف هستند و مشکل دارند، با 

هم می جنگند و این بحران ایجاد می کند. شاید 
هم خیلی ها دوست داشتند که او موفق نشده 

و تیم را رها کند.«
همدانی در نهایت به نداشتن فرصت اشاره 
دارد که موضوع بسیار مهمی است: »کمتر از 
دو هفته به آغاز لیگ بیست و چهارم مانده 
اما هنوز سرخابی ها نمی دانند که در کدام 
ورزشگاه بازی می کنند. برای ما به عنوان یکی 
تأسف دارد. هنوز  آسیا جای  اول  تیم  از دو 
زیرساخت ها مشکل دارد و ورزشگاه های مان 
استاندارد نیست. بعضی از لژیونرهای ما در 
تیم های بزرگ دنیا بازی می کنند. ما از تیم های 
درجه ۲ آسیا به لحاظ امکانات عقب هستیم. 
امیدوارم وزیر ورزش به زیرساخت ها توجه و 
سرمایه ها را در مکان های مناسب هزینه کند. 
واقعاً برای فوتبال ما افت دارد که تیم های بزرگ 
پرسپولیس  و  استقلال  مثل  پرطرفدارش  و 

زمین ندارند.«

باید  است  معتقد  کرمانی مقدم  مرتضی 
به خریدهای گاریدو و افکار این مربی در 
تیم بستن احترام گذاشت و از پرسپولیس 
و  شود  موفق  تا  داشت  منطقی  حمایت 
دوباره قهرمانی اش را تکرار کرده و در آسیا 

هم بازی های قابل قبولی ارائه دهد.

به نظرتان کنار گذاشتن مهدی عبدی 

درست بود؟
به هر حال باید دید در نهایت سرمربی تیم 
در خصوص عبدی چه تصمیمی می گیرد اما 
هر چه که هست حتی با وجود عبدی هم به 
یک مهاجم خارجی ششدانگ دیگر نیاز دارند 
که باید این بازیکن را به خدمت بگیرند چون 
امسال پرسپولیس کار سختی در ایران برای 
تکرار قهرمانی و لیگ نخبگان آسیا پیش رو دارد.

 
در خصوص جذب دروازه  بان گزینه 

انتخابی گاریدو را چگونه ارزیابی می کنید؟
به هرحال حتماً سرمربی تیم با آگاهی کامل 
دروازه بان مد نظرش را انتخاب کرده است 
به همین دلیل حتماً باید به خواسته های 
این مربی احترام گذاشت تا بتواند افکار 

و عقایدش را در تیم پیاده کند. من خیلی 
امیدوارم دروازه بان و دیگر بازیکنان خارجی 
و خریدهای گاریدو جواب بدهند و آنها را به 
فال نیک می گیرم چون باید به مربی مان 
اعتماد کنیم و خریدهایش را هم بپذیریم 
و به ایشان فرصت بدهیم تا بتواند افکارش 

را در تیم پیاده کند. 
صحبت از حضور عطیه الله در 

پرسپولیس در پست دفاع چپ مطرح 
است. به نظرتان او می تواند در تیمش 

موفق شود؟
برای  خوب  چپ  دفاع  یک  جذب  حتماً 
پرسپولیس ضرورت دارد و لازم است که 
را جذب  بازیکن مدنظرش  تیم  سرمربی 
مراکشی  بازیکن  ز  ا تیم  سرمربی  کند. 

شناخت کامل دارد و حتماً جذب این مدافع 
چپ بیشتر برای تیم مفید خواهد بود.

بازی های اول تیم پرسپولیس با قرعه 
سختی مواجه شده ضمن اینکه پرسپولیس 

باید در خارج از خانه میزبانی کند.
را  شاگردانش  و  گاریدو  کار  سخت  قرعه 
و  هست  هم  مشکلات   . می کند سخت 
آزادی مهیا نشود برای  قطعاً اگر ورزشگاه 
تیم پرسپولیس مشکلاتی به وجود خواهد 
آمد اما پرسپولیس آن قدر هوادار زیاد دارد 
که حتی اگر بازی هایش در اراک هم برگزار 
شود احساس غربت نخواهد کرد. به نظرم 
اراک برای پرسپولیس بهتر از مشهد خواهد 
بود به همین دلیل با حمایت هوادارانش 
تلاش خواهد کرد که بهترین نتیجه ممکن 

را در هفته های ابتدایی کسب کند که خیلی 
مهم و تأثیرگذار خواهد بود.

با تغییر 50درصد از ترکیب اصلی که 
به تیم های دیگر رفته اند واقعاً می توان 

نسبت به تیم متحول شده پرسپولیس و 
نتایجش امیدوار بود؟

از دانیال من فکر می کنم بازیکنانی  جدا 
مانند ترابی و بیرانوند هم فصل قبل چهره 
خوبی نداشتند و در فرم مطلوبی نبودند 
به همین دلیل باید به سرمربی تیم احترام 
گذاشت و به خریدهایش اطمینان کرد چون 
به هر حال او از بازیکنان جدید شناخت 
بازیکنان  که  رزومه ای  طبق  و  دارد  کامل 
جدید دارند آنها قطعاً بازیکنان بدی نیستند 
و حتماً با زمان دادن و هماهنگی با سایر 

بازیکنان و جا افتادن در ترکیب تیم قادرند 
توانایی شان را نشان دهند. به همین دلیل 

من به موفقیت تیم گاریدو امیدوارم.

بلاتکلیفی آبی پوشان برای بازی های خانگی

 استقلال نمی داند هفته دوم کجا باید بازی کند!
داستان عجیب انتقال یحیی به پرسپولیس

واسطه داخلی دقیقه 90 همه چیز را به هم ریخت
به  که  ل  ستقلا ا و  لیس  پرسپو
آزادی  ورزشگاه  بازسازی  دلیل 
کنند،  میزبانی  آنجا  نند  نمی توا
ورزشگاه تختی را جایگزین آزادی 
ستاد  دبیر  رفعتی  داوود  کردند. 
استانداردسازی ورزشگاه ها و علی 
استان  ورزش  کل  مدیر  جوادی 
ورزشگاه  که  کردند  اعلام  تهران 
ر  د لیگ  ع  و شر ن  زما تا  تختی 
دسترس پرسپولیس و استقلال 
مشکل  ما  ا گرفت  هد  ا خو ر  قرا
پیش روی این تصمیم، همان طور 
که مدیرکل ورزش استان تهران 
اعلام کرده بود، پرداخت نشدن 
۳۵ میلیارد تومان سهم دو باشگاه 
برای استانداردسازی تختی است 

و اکنون کار ها در ورزشگاه تختی 
به کندی پیش می رود. در حالی 
که رضا درویش مدعی شده بود 
صحبت  ر  د نصیبی  ی  مهد که 
توجه  با  بود  داده  اطمینان  او  با 
تلاش  و  کار  پیشرفت  سرعت  به 
دست اندرکاران پروژه، این ورزشگاه 
شاید هفته های ابتدایی لیگ برتر 
نباشد  خلیج فارس در دسترس 
ولی در حال حاضر نصب صندلی ها 
آغاز شده و برای برگزاری بازی های 
در  نخبگان  لیگ  در  پرسپولیس 
اختیار آنها خواهد بود اما این ادعا 
از سوی نصیبی تکذیب شد  هم 
آزادی  ورزشگاه  شود  مشخص  تا 
نخواهد  سرخابی ها  اختیار  در 

در  پرسپولیس  و  استقلال  بود. 
شرایطی باید ورزشگاه خود برای 
ز  و ر تا  ا  ر م  ر چها بیست و لیگ 
هنوز  که  کنند  اعلام  چهارشنبه 
ورزشگاه  کدام  نیست  مشخص 
می تواند گزینه خوبی باشد. این 
در حالی است که یکی از مهم ترین 
دیدار های لیگ برتر یعنی شهرآورد 
ر  گزا بر ششم  هفته  ر  د ی  ود بز
می شود و هنوز دو تیم نمی دانند 
که قرار است در کدام ورزشگاه 
میزبان دیدار های خود باشند و 
تکلیف میزبانی در لیگ نخبگان 
این  است.  نشده  مشخص  هم 
کمی  استقلالی ها  برای  موضوع 
بهتر است چراکه این تیم در سه 

هفته اول تنها در یک بازی میزبان 
است اما نکته قابل توجه آن است 
که با وجود بازدید چندباره از تختی 
آن،  زمین  احیای  برای  تلاش  و 
نشده  حل  مشکل  لحظه  این  تا 
و تختی نمی تواند میزبان باشد. 
سازمان لیگ بشدت از دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس گلایه دارد 
و مسئولان آن می گویند ای کاش 
اردو در ترکیه،  به جای برگزاری 
این دو تیم احساس نگرانی کرده 
و ورزشگاه محل برگزاری مسابقات 
خود را انتخاب می کردند. اکنون 
هیچ کس نمی داند پرسپولیس و 
استقلال فصل جدید را در کدام 

ورزشگاه استارت خواهند زد!

راستای  در  پرسپولیس  باشگاه   
یی  ا جد ز  ا بعد  د  خو یت  تقو
به  توجه  با   ، حسن یم  لکر ا عبد
کارلوس  پیشنهاد  و  درخواست 
گاریدو، به سراغ یحیی عطیه الله 

رفت.
 مدافع مراکشی قابل اعتنایی که 
از حیث کیفیت خیلی زود توانست 
مثبت  نظر  نیز  مجازی  در فضای 
هواداران این تیم را به خود جلب 
کند. با این حال مشکلات زیادی 
که د ر مسیر مذاکره با این بازیکن 
به وجود آمد، باعث شد تا جذب 

او چندین روز به طول بینجامد.
 روز گذشته بالاخره پرسپولیس 
توانست با بازیکن و باشگاه سوچی 

روسیه به سختی به توافق برسد تا 
نزدیک ترین  به  عطیه الله  یحیی 
فاصله تا اردوگاه سرخ برسد. فاصله 
عطیه الله و پرسپولیس حالا فقط 
تا  مضا  ا یک  و  ست  ا نفس  یک 

قرارداد رسمی.
چی  سو و  لیس  پرسپو ه  شگا با  
برای انتقال قرضی این بازیکن به 
توافق رسیدند و یحیی با قراردادی 
راهی  خرید  بند  با  همراه  قرضی 
پرسپولیس خواهد شد. توافقنامه 
باشگاه  و  بازیکن  برای  سه جانبه 
لا  حا و  ه  شد ه  د فرستا چی  سو
در  پرسپولیس  باشگاه  مدیران 
انتظار امضای نهایی باشگاه سوچی 

روسیه هستند.

مشکل  ین  مهم تر که  لبته  ا  
پرسپولیسی ها در راه جذب یحیی 
عطیه الله، مشکل واسطه ایرانی او 
بود که در نهایت با به اتمام رسیدن 
مدت اعتبار مندیت این واسطه 
برای  پرسپولیس  باشگاه  ایرانی، 
جذب این بازیکن بدون واسطه 
واسطه  البته  شد.  کار  به  دست 
این  و  ننشست  بیکار  هم  ایرانی 
روز ها مشغول ارسال ایمیل های 
متعدد به طرف روسی است تا این 
بازیکن را از انتقال به پرسپولیس 
ع  ضو مو همین  و  کند  منصرف 
ناراحتی پرسپولیس را از واسطه 
این  سیاه  لیست  در  که  یرانی  ا
باشگاه است دوچندان کرده است.
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پیش به سوی لیگ نخبگان

تیم سـپاهان ایران امشب در نخستین مسابقه 
اسـت؛  الاهلـی  شـباب  تیـم  میزبـان  پلـی آف 
تیمـی کـه بـا نایـب قهرمانـی در لیـگ امـارات بـه 
ایـن مرحلـه صعـود کـرده و فصـل آماده سـازی 
پرهزینه ای را در اتریش داشـته اسـت. سـپاهان 
ایـران فصـل را بـا قهرمانـی در جـام حذفـی بـه 
پایـان رسـاند تـا هوادارانـش را راضـی کنـد و در 
تابسـتانی هـم تقریبـاً  انتقـالات  و  فصـل نقـل 
کاغـذ  روی  داد.  انجـام  را  خریدهـا  بهتریـن 
سـپاهان یـک سـرو گـردن از حریـف اماراتی اش 
بالاتـر اسـت چـرا کـه هـم از نظـر انفـرادی تـک 
تـک بازیکنـان سـپاهان بـا کیفیت تـر از الاهلـی 
هسـتند هـم از نظـر تیمـی سـپاهان منسـجم تر 
و هجومی تـر اسـت امـا در بخـش دفاع سـپاهان 
اشـکالاتی دارد کـه امیدواریـم بـا اضافـه شـدن 
بازیکنانی نظیر حزباوی، گودرزی و حردانی خط 
دفـاع هماهنگ تـر و منسـجم تر از قبـل شـده 
باشـد. نبـرد دو تیـم در واقـع جـدال تاکتیکـی 
مربیـان پرتغالـی اسـت؛ یـک طـرف مورایـس 
خوش برخـورد و متیـن روی نیمکـت سـپاهان 

نشسـته و در سـمت دیگـر هـم پائولـو سوسـا 
را برعهـده دارد.  هموطنـش هدایـت الاهلـی 
سـپاهان اردوی خوبـی در ترکیـه برگـزار کـرد و 
حـالا می خواهـد در اولیـن بـازی رسـمی فصـل 
جدیـد هوادارانـش را در ورزشـگاه نقـش جهـان 
یـار  خوشـحال کنـد، هوادارانـی متعصـب کـه 
دوازدهـم زردپوشـان ایـران بـوده و هسـتند و 
بـا تشـویق های مهیـج و پرشورشـان می تواننـد 
شرایط را برای پیروزی شاگردان مورایس فراهم 
کننـد. در سـوی مقابـل الاهلـی دو ملی پـوش 
کشـورمان را در اختیـار دارد؛ سـعید عزت اللهـی 
هافبکـی کـه شـاید به دلیـل مصدومیـت در این 
بـازی غایـب باشـد و دیگـری سـردار آزمـون کـه 
بـه تازگـی بـه ایـن تیـم پیوسـته و شـاید مقابـل 
سـپاهان حتـی فرصـت بازی بـه او نرسـد چرا که 
در اردوی پیـش فصـل الاهلـی حضـور نداشـته 

اسـت.
سـپاهان در صـورت پیـروزی در ایـن مسـابقه 
بـه  بایـد  قطـر  در  مـرداد   ۲۳ آینـده  سه شـنبه 
مصـاف الغرافـه بـرود و برنـده آن مسـابقه بـه 
لیـگ نخبـگان صعـود خواهـد کـرد. داور ایـن 
دیـدار کیـم جونگ هیـوک از کره اسـت که پارک 
کیونیونـگ و ژانـگ ژونـگ پیل و کیم ووسـونگ 

دیگـر هموطنانـش او را کمـک می کننـد.

گزارش

مشکلات حاشیه ای قهرمانی فصل قبل را از ما گرفت

همدانی: استقلال امسال مدعی اصلی قهرمانی است

هواداران در اراک هم پرسپولیس را تنها نمی گذارند

کرمانی مقدم: به تیم گاریدو خوشبین هستم

کریمی: سپاهان انگیزه لازم را برای پیروزی دارد
محمد کریمی، بازیکن تیم فوتبال سپاهان در نشست خبری اظهار داشت: »ما 
آماده ایم در مقابل 11 نفر بازی کنیم و تفاوتی ندارد این نفرات چه اشخاصی باشند. اگر 
آزمون بازی کند این شانس برای ما وجود دارد چون شناخت بیشتری نسبت به تیم 
حریف خواهیم داشت. از هواداران می خواهم حضور حداکثری در ورزشگاه داشته 
باشند تا بازی را با برد پشت سر بگذاریم و مانند بازی با الهلال باعث دلگرمی  شوند. 
با این هواداران می توانیم بازی خوبی به نمایش بگذاریم.« او بیان کرد: »شناخت 
زیادی از حریف نداریم، سردار را نسبت به بقیه بازیکنان بیشتر می شناسیم، قدرت 
تیمی را در بازی آخر مقابل الهلال نشان دادیم، چند بازیکن باتجربه ما جدا و بازیکنان 
جوان اضافه شدند؛ انگیزه لازم را برای بردن بازی داریم. بازی آسیایی تجربه متفاوتی است 

اما بازیکنان با تجربه ای داریم که به جوان ترها کمک می کنند.«

مورایس: اطلاعات زیادی از شباب الاهلی نداریم
ژوزه مورایـــس، ســـرمربی ســـپاهان در نشســـت خبری قبـــل از دیدار با شـــباب 
الاهلـــی امارات گفـــت: »اطلاعات زیادی در مـــورد شـــباب الاهلی نداریم و فقط 
می دانیم ســـردار به این تیم اضافه شـــده اســـت، پس تمام تمرکز ما باید روی 
تیـــم خودمان باشـــد، کنجکاوانـــه می گویم با توجه بـــه قوانین فوتبـــال ایران، 
هزینه شـــباب الاهلی برای خرید ســـردار آزمون برابر با کل بودجه یک باشـــگاه 
در ایران اســـت.«  او گفت: »امـــا کیفیت بازیکنان فوتبال ایران نیز بالاســـت و ما 
باید بـــه این ارزش ها احترام بگذاریم. از ســـال های خیلی دور سوســـا، ســـرمربی 
شـــباب الاهلی را می شناســـم و ارتباط صمیمانه ای با او دارم، ما در مسابقات داخلی  
مقابـــل هم بازی کردیـــم. از هواداران واقعاً ممنونم و قرار اســـت یک بـــازی خوب دیگر 
در نقش جهان داشته باشـــیم، برای AFC آرزوی موفقیت در برگزاری این مسابقات را دارم.«
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